
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 14/4/2025 
 
Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου  
  Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
  Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η παράταση απαλλαγής ΕΝΦΙΑ των σεισμόπληκτων 
  των Π.Ε. Σάμου, Ικαρίας και Χίου» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση σεισμόπληκτων κατοίκων του Βορείου Αιγαίου, δεν 
παρατάθηκε η απαλλαγή «ΕΝΦΙΑ 2025» για τα σεισμόπληκτα ακίνητα των 
Περιφερειακών Ενοτήτων της Σάμου, Ικάριας και Χίου. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι ο 
σεισμός έγινε τον Οκτώβριο του 2020 και τα προβλήματα παραμένουν πάρα πολλά 
τόσο σε δημόσια όσο και σε ιδιωτικά κτίρια. Η υπηρεσία «ΔΑΕΦΚ», που έχει αναλάβει 
τα ζητήματα αποκατάστασης του σεισμού, είναι αφενός υποστελεχωμένη και αφετέρου 
μετακόμισε το 2022, άλλαξε υπουργείο το 2023, αποσπάστηκε το 2024, προκαλώντας 
μεγάλες καθυστερήσεις σχετικά με την επίλυση των προβλημάτων των σεισμόπληκτων. 
Αποτέλεσμα όλων αυτών των γραφειοκρατικών προβλημάτων είναι η γενικότερη 
καθυστέρηση όπως για παράδειγμα ανακοινώθηκε από τις σχετικές αρμόδιες υπηρεσίες 
της Σάμου, καθώς από τις 800 αιτήσεις που έχουν γίνει στο νησί τους, έχουν εκδοθεί 
περίπου 150 άδειες μετά από 5 χρόνια. Ζητούν οι ως άνω κάτοικοι να τηρηθεί η 
υπόσχεση που έχει δοθεί από τους αρμόδιους φορείς ότι θα γίνει καινούργια νομοθετική 
ρύθμιση για να υπάρξει καινούργια απαλλαγή και για αυτόν τον χρόνο, κάτι το οποίο 
είναι αυτονόητο για αυτούς που το έχουν πραγματική ανάγκη. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνει αποδεκτό το παραπάνω 
αίτημα των σεισμόπληκτων κατοίκων των νησιών του Αιγαίου προς όφελος της τοπικής 
κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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